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Onderwerp:  verwijderen bomen in Warmenhuizen 
Datum: 28 juli 2021 

 

 Heeft betrekking op agendapunt …. van de oordeelsvormende vergadering 

 d.d. 

 Heeft betrekking op agendapunt …. van de raadsvergadering d.d. 

 Technische vragen over…. 

 Rondvraag voor de raadsvergadering/ oordeelsvormende vergadering d.d.  
X Algemene vraag 

 Vraag die niet hoeft te worden gedeeld met andere partijen. 

 
Geachte griffie, 
 
De JessLokaal-fractie heeft de volgende vraag/vragen: 
 
Inleiding 

We zijn de afgelopen periode geconfronteerd met het nieuws dat ongeveer 40 bomen langs 
de Veilingweg en Stationsstraat moeten worden verwijderd in verband met de aanleg van 
nieuwe elektrakabels. 
 
Het blijkt nu dat Liander aan de andere zijde de kabels zou gaan leggen, maar daar lagen al 
kabels. Toen werd ter plekke besloten om de kabels aan de andere kant van het pad te 
leggen, met als gevolg dat de wortels van de bomen zijn beschadigd. 
 
In het kader van het gevaar dat de bomen gaan omvallen is er gelijktijdig ook besloten om in 
ieder geval 33 bomen te kappen en voor nog 6 bomen dreigt dit te gebeuren. 
 
Naar het nu naar uitziet wil de gemeente andere bomen planten, alleen op een andere 
locatie. De kosten hiervoor worden ingeschat om € 1.000,- per boom. Vanuit de pers hebben 
we begrepen dat deze kosten worden verhaald bij Liander. 
 
Onduidelijk voor ons is de waarde van de bomen, want naar onze mening moet dat namelijk 
worden gecompenseerd, waardoor we gelijk goede sterke bomen kunnen laten planten. 
 
Onze vragen: 

1. In hoeverre is de gemeente betrokken geweest bij de keuze van het aanbrengen van 
kabels aan de andere zijde? 

2. Wat is de ‘boekwaarde’ van deze bomen? 
3. Is het College met JessLokaal van mening dat we deze boekwaarde moeten gaan 

verhalen? 
4. Waarom is niet direct overwogen voor herplanting van grotere bomen, gezien de 

structuur van de wegen en de beleving van de inwoners? 
5. Vanuit de pers begrepen we dat herplanting op andere locaties zal moeten plaats 

vinden. Hoe komt u toe andere locaties?  
6. In hoeverre betrekt u de dorpsraad bij dit proces nu? 
 
Namens de fractie van JESS, 
 
J.Th. (Hans) Kröger, Fractievoorzitter JessLokaal 


